
 
  
 
 
 
 
 
 
  
  
 

občasník  zastupitelstva  obce  Kostelní  Lhoty                              říjen 2006 
 

     Současné dění v obcích České republiky je 
předznamenáno dnem blížících se komunálních voleb, 
jak se obvykle volby do zastupitelstev obcí označují. 
Dovolte nám v této souvislosti Vám poděkovat za 
podporu a spolupráci kterou nám převážná většina 
z Vás poskytovala ve čtyřletém volební období. Bez této 
podpory by i nejlepší zastupitelstvo mnoho nedokázalo.  
 

Jsme přesvědčeni, že se podařilo opět posunout naši 
obec v jejím rozvoji o pěkný kousek kupředu. Práce pro 
obec je a vždycky bude běh na dlouhou trať.  Tak jsme 
k ní pravidelně přistupovali. Správné rozhodnutí 
zpravidla nepřináší ovoce okamžitě, ale až s odstupem 
času. Pro práci v obci to platí vrchovatě. 

 
 

     Přejeme Vám pro příští čtyřleté volební období 
šťastnou  a tu nejlepší volbu. 
 

 
            Vážení občané,  
  
 ráda bych se s Vámi podělila o některé osobní pocity ve funkci starosty. Co mě vedlo k přijetí této 
zodpovědné funkce? Zájem o domovskou obec, její občany a okolí, možnost navázat na svoje 
předchůdce, na přirozené prostředí venkova ve kterém žijeme tak, abychom je předali pokud možno 
zachovalé příštím generacím. Často mě napadá otázka jak asi vypadala naše obec v minulosti, víme o ní 
všechno podstatné,  jak se měnila v běhu času, vždyť se našich občanů citelně dotkly obě světové války 
a neblahá léta poválečná, byly zde požáry, pravidelně povodně. Nehrozí nám znovu  nebezpečí ?  
  
 V uplynulých čtyřech letech se udály věci dobré i špatné. Dobré jsou popsány v tomto Zpravodaji. 
Věřte, že tou nejmilejší povinností starosty je vítat do obce nově narozené děti, které jsou nadějí pro naši 
obec do příštích let. Těmi špatnými zprávami je naopak poslední loučení s našimi spoluobčany. O to je 
horší, když jde o násilnou smrt, která potkala našeho spoluobčana, o úmrtí člena zastupitelstva nebo 
mladšího spoluobčana. Osobně se mě tyto události hluboce dotkly. Materiální ztráty považuji za 
nepodstatné, neboť jsou nahraditelné. 
 
            Nutno přiznat, že na obce jsou ze strany státu kladeny stále větší nároky. Často se „topíme 
v papírech“ a často nám to připadá zbytečné. V naší kompetenci není tuto situaci změnit. Obec která 
neposlouchá, má zpravidla problémy.  
  
 Naproti tomu chválím velmi dobrou spolupráci všech členů zastupitelstva obce a také všech 
zaměstnanců obecního úřadu. Za jejich práci a obětavost jim vyslovuji upřímné poděkování. 
Jednoznačně dobrý tým.    
  
 Na závěr mi dovolte poděkovat osobně vám spoluobčanům za každý projev dobré vůle a popřát 
vám hodně zdraví a osobní spokojenosti.  
  
                                                                                                       Starostka  
 
 


